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Regionfullmäktige 

Svar på interpellation från Anna-Karin 
Ramnemo, Vänsterpartiet – 
Rehabbassängen i Gnosjö behöver 
användas bättre på ett mer 
ändamålsenligt sätt  

I en interpellation från Anna Karin Ramnemo, Vänsterpartiet, ställs frågorna: 
 

• Hur kan region Jönköping bidra med resurser så att rehabbassängen i 
Gnosjö kan fungera på ett mer tillfredsställande sätt? 

• Hur kan region Jönköping samverka runt personal i ett avtal med Gnosjö 
kommun när det gäller Rehabbassängen så att det finns personal som kan 
leda grupper, så att fler som har rätt till bassängträning kan använda den? 

Sammanfattning och svar  
 
I Budget och verksamhetsplan för 2024 finns ett uppdrag att utreda behovet av 
bassängrehabiliteringens plats i den moderna vården och behovet av egna 
bassänger alternativt i samverkan med kommunerna.  
 
Arbetet med att genomföra en nulägesanalys och behovskartläggning har 
påbörjats. Resultatet av kartläggning och vad utredningen kommer fram till 
kommer redovisas under hösten 2024.  
 
 
Thomas Gustafsson (S) 
Ordförande i nämnden för folkhälsa 
och sjukvård 
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